
Protokół Nr 11

z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego które odbyło się w dniu 
26 sierpnia 2015r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący

2. Kuśkowska Helena -  członek

3. Kłębek Krzysztof -  członek

4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek

5. Misztal Mariusz - członek

6. Rasiński Tomasz -  członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyli -  Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy, Zenon Zadróżny 
-  Z-ca Wójta, Jacek Jeziórski -  Kierownik GOPS, Marek Kaszuba pracownik UG , Marcin 
Szerszenowicz pracownik UG , Rafał Średnicki kierowca autokaru szkolnego .

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał przewodniczący komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia komisji jest:

1. Informacja na temat zarządzania kryzysowego.

2. Sprawy bieżące -  pomoc mieszkaniowa dla mieszkanki wsi Zaścienie.

3. Bezpieczeństwo na drogach przed rozpoczęciem roku szkolnego -  wyjazd w teren 

Przebieg posiedzenia

Ad. 1 Pan Marek Kaszuba wyjaśnił, że w Starostwie utworzone jest Centrum Zarządzania 
Kryzysowego do którego pod nr 112 lub 997 należy zgłaszać zdarzenia losowe. Gmina posiada 
opracowany gminny plan zarządzenia kryzysowego, z którym jeśli jest taka potrzeba członkowie 
komisji mogą się zapoznać. Sztab zarządzania powoływany jest przez Wójta. W zależności od 
zdarzenia w skład sztabu powoływane są służby specjalistyczne. W głównej mierze gmina posiłkuje 
się na jednostkach Ochotniczych Straży Pożarnych.

Ad. 2 Pan Jacek Jeziórski -  Kierownik GOPS poinformował Komisję ciężkiej sytuacji 
mieszkaniowej, materialnej i życiowej). K J Która ma również problemy
związane z prowadzeniem gospodarstwa domowego. Zwrócił się z prośbą do członków komisji aby 
wspólnymi siłami znaleźć rozwiązanie w poprawie warunków bytowych dla p. Jabłeckiej.

Sołtys wsi Zaścienie powiedział, że jest to osoba o trudnym charakterze, w wielu przypadkach nie 
pozwala sobie pomóc.

Członkowie komisji uznali, że należy naocznie zapoznać się z warunkami w których znajduje się 
Pani Jabłecka. W tym celu udali się na miejsce , niestety nie było nikogo w domu . P. Kłębek uznał 
że ustali z p Ji termin spotkania .



Ad. 3 W kwestii bezpieczeństwa na drogach członkowie komisji zapoznali się z trasami jazdy 
autokarów szkolnych dowożących dzieci do szkół w szczególności miejsca przystanków , powyższe 
przedstawił kierowca autokaru szkolnego p. Rafał Średnicki, a inwentaryzację przystaków 
przeprowadził p. Szerszenowicz.

W powyższym komisja wnioskuje o oznaczenie miejsc przystanków na drogach gminnych , oraz na 
drogach powiatowych przedstawienie inwentaryzacji zarządowi dróg powiatowych .

Oraz :

-szkoła we Wszeborach -odnowienie lub przeniesienie na koniec chodnika przejścia dla pieszych .

-szkoła w Guzowatce - zrobienie zatoki autobusowej, przedłużenie chodnika dla pieszych do 
przystanku od strony Kołakowa, osłonięcie latami { zasłaniają konary drzew }

-na terenie całej gminy wycinka drzew zasłaniających znaki drogowe .

Na tym protokół zakoniczono .
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